
 

 

 
 

 

 

Geacht College, 
 
Het is bekend dat WML de waterdruk in Weert heeft verlaagd. Maar is het u ook bekend hoeveel 
de inwoners van Weert hiervan bemerken? 
 
De PvdA Weert krijgt vanuit haar achterban hier verschillende klachten en vragen over. Er zijn 
momenten dat er maar weinig water uit de kraan komt tijdens het douchen. Het schijnt dat er in 
de sporthal aan de Maaslandlaan, Aan de Bron, volgens openbare informatie schijnbaar al 
helemaal niet fatsoenlijk gedoucht kan worden. De gemeente moest zelfs hiervoor nieuwe 
pompen installeren wat de nodige kosten met zich mee heeft gebracht. 
 
Het roept enkele vragen op: 
1:  Welke reden(en) heeft WML om over te gaan tot het verlagen van de waterdruk? 
2.  Is het college bekend met de door de PvdA Weert gesignaleerde problematiek? 
3. Heeft het installeren van vervangende pompen bij sporthal Aan de Bron het gewenste 
 resultaat gebracht? 
4.  Is het college bereid om met WML in gesprek te gaan om de waterdruk op een acceptabel 
 niveau terug te krijgen? 
 
 
In afwachting van uw antwoord,  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de fractie van de PvdA Weert 
 
 
 
Hans Marechal 
Kerkhoflaan 3 
6001 VW WEERT 

College van B&W en gemeenteraad 
Weert 
Postbus 950 
6000 AZ WEERT  

 Weert, 22 december ’13 
 

 Betref: Vragen artikel 40 RvO 
waterdruk  

 


